
JEGYZŐKÖNYV

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2009. március 18-án 
16 órai kezdettel megtartott rendkívüli képviselőtestületi üléséről.

Jelen vannak: 
Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő 
Cseke Ottó képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Horváth László képviselő
Kis Attila képviselő
Salgó József képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Tarány Sándor képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Virág Attila képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok  Csaba   polgármester   köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  Mezőfalva 
képviselőtestülete 12 fővel határozatképes. Elmondja, hogy a rendkívüli ülés összehívására 
azért  volt  szükség,  hogy  a  beadott  iskolapályázatnak  27-én  jogvesztő  határideje  miatt  a 
mérföldkő  hiánypótlása  megtörténjen.  Ezt  teljesítettük,  kisebb  pontosításai  még  voltak  a 
VÁTI-nak,  ezt  megtettük.  Szombaton  kaptunk  tájékoztatóst  arról,  hogy  a  harmadik 
mérföldkövet elfogadják. Ez volt a pályázat előkészítő szakasz utolsó mérföldköve. Már csak 
a Bíráló bizottság ülésére kell várni, melyre várhatóan 31-én kerül sor. Anyagot azért nem 
tudtunk küldeni, mert folyamatosan pontosítottunk azért, hogy a megfelelő formában kerüljön 
összeállításra, mindennel összhangban legyen. A szerződéskötés időpontja június 11., melyet 
nem szabad halogatni,  a pályázat  megvalósítása érdekében nem szabad kapkodva haladni. 
Kéri a kiküldött meghívóban szereplő napirend elfogadását.

A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlást 12 igen szavazattal elfogadta. 

Sóki László képviselő megérkezett!

Márok Csaba     polgármester köszönti Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértőt, aki 
elkészítette  az  ajánlati  felhívást,  melyet  két  részre  bontottunk.  A geothermia  és 
fűtéskorszerűsítés az egyik, a másik, az építési rész. Ami most lényeges a kiírásban, hogy ez 
egy feltételes közbeszerzési eljárás. Jelen pillanatban még nincs támogatási szerződésünk. A 
villamos-energiával kapcsolatban annyit mondott Palánkai Tibor, hogy a rendszer működik. 
Napelem nem került bele, mert hosszú távon nem tudja ezt biztosítani. 
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Csizmadia Imre képviselő már az előzőekben is kérte, hogy legyen alátámasztva mennyi a 
villamos-energia  igénye  a  geometrikus  rendszernek.  Legyen  arról  kimutatás,  hogy 
gazdaságos-e vagy sem. Ha a villanyfelhasználás költségesebb lesz, akkor nem tudom, hol 
tartunk.

Dobrádi Istvánné műszaki előadó elmondja, hogy az energiatakarékossági számítás szerepel 
az anyagban , a geothermiai fűtéssel plusz energiát fogunk termelni, 1 egységet felhasználunk, 
hármat  termelünk. 

Márok Csaba     polgármester felolvassa az elkészült ajánlatok azon részeit, ahol javítani kell, 
pl. az iskola megnevezésénél, ezeket Pintérné Gyuricza Ágnes javítja. 

Csizmadia Imre képviselő szerint kellene látványterv, amin látható, hogy a megvalósítás mit 
akar  kifejezni.  Ha  látványtervet  mutatnának  a  képviselőknek,  akkor  sokkal  könnyebben 
lehetne dönteni. 

Márok Csaba     polgármester  emlékeztet,  hogy van  elkészült  látványterve,  mely  már  több 
helyen  hozzáférhető.  Az  iskolán  belül  elkészülő  2  db  WC  és  az  átalakítás  az 
akadálymentesítésre,  ajtók  szélesítése  kerekesszékkel  történő  közlekedésre,  valamint  a 
látássérült gyerekek közlekedését segítő vezetősávokra nincs látványterv. 

Kérdést tettek fel: Szántó István, Csizmadia Imre, Virág Attila és Bán Balázs képviselők.

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  a  pályázati  adatlaphoz  a  költségvetést 
frissítettük,  legyenek  beledolgozva  az  új  árak.  A  költségeket  a  mérföldkő  beadásánál 
módosítottuk,  ha jön egy ÁFA emelés,  akkor el  kell  dönteni,  hogy mi  lesz.  Van szállítói 
kifizetés,  és  likviditási  terv is.  Az építészeti  162 millió  költségvetés  bruttóban értendő.  A 
javaslat az, hogy a szempontrendszerbe Pintérné Gyuricza Ágnes által javasolt nettó + Áfa 
összeg szerepeljen, és a nettó összeg alapján történjen a bírálat.  Az iskola ablakainál Dufa 
minőségű, készre felületkezelt ablak van tervezve. 

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési szakértő tájékoztat arról, hogy a nyertes ajánlattevő 
az önkormányzatnak fog számlázni, az önkormányzat fogja benyújtani a kifizetési kérelmet a 
VÁTI-hoz.  ennek  feltétele,  hogy  az  önkormányzat  a  számla  beadásakor  igazolja,  hogy 
megfizette  a  10  %-os  önrészt.  Egyeztetve  a  műszaki  kollégákkal,  a  jótállást  jogszabály 
szabályozza. Azt kívánjuk pontozni, hogy ezen felül milyen időtartamban vállal még jótállást 
az  általa  beépített  nyílászárókra,  gépészeti  elemekre.  Amíg  a  műszaki  átadás  meg  nem 
történik,  lehívható  az  5  millió  Ft.  Utána  jótállási  garanciaként  marad  az  ajánlatkérőnél, 
lehívható formában. 

Márok Csaba     polgármester a módosításokkal – az értékelési szempontrendszerben szereplő 
értékek  nettó  értéken  kerüljenek  meghatározásra,  a  geothermiánál  két  bírálati 
részszempontban tartalék keret nincs, két kifizetés történik, és az iskola nevének kijavítása – 
az  ajánlati  felhívások  elfogadását  kéri  a  testülettől.  Először  az  épület  felújítás,  komplex 
akadálymentesítési ajánlati részvételi felhívás kiírásra kéri a testület döntését. 

A képviselőtestület 12 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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21/2009. (III.18.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  épület  felújítás, 
komplex  akadály-mentesítési  ajánlati  részvételi  felhívást  a  jegyzőkönyv 
mellékletének megfelelően elfogadja. 

  Felelős: Márok Csaba polgármester
              Határidő: azonnal

  

Márok Csaba     polgármester a geotermikus fűtés kialakítása és fűtéskorszerűsítésre készített 
ajánlati részvételi felhívás elfogadását kéri a testülettől. 

A képviselőtestület 12 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

22/2009. (III.18.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete  a geotermikus  fűtés 
kialakítása és fűtéskorszerűsítésre készített ajánlati részvételi felhívást a jegyzőkönyv 
mellékletének megfelelően elfogadja. 

  Felelős: Márok Csaba polgármester
              Határidő: azonnal

Márok Csaba     polgármester határozati javaslatot ismertet, mely a Szociális-, Családsegítő és 
Gyermekjóléti  Intézmény  intézményvezetői  pályázatának  meghosszabbításáról  készült.  A 
pályázatnak  meg  kell  jelennie  a  KSZK-n  és  a  hivatalos  közlönyben  is.  A  közlönykiadó 
március 31-én tudja megjelentetni a pályázatot, ezért az időponton változtatni kellett. 

A képviselőtestület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

23/2009. (III.18.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  9/2009.(II.16.) 
számú képviselő-testületi  határozatával  a Szociális,  Családsegítő és Gyermekjóléti 
Intézmény  intézményvezetői  álláshelyére  kiírt  pályázati  felhívásában  a  pályázat 
benyújtására megállapított határidőt meghosszabbítja. 

A pályázat benyújtásának új időpontja: 2009. április 10.

A  meghosszabbítás  szükségességét  indokolja,  hogy  a  Szociális  és  Munkaügyi 
Közlöny Szerkesztőségének értesítése alapján a megjelenés várható időpontja 2009. 
március 31. 
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A  képviselő-testület  felkéri  a  jegyzőt  arra,  hogy a  határidő  meghosszabbításának 
közzétételéről gondoskodjon.  

Felelős: Dr. Woth László jegyző
Határidő: azonnal 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő megérkezett!

Márok Csaba     polgármester  a  csatorna-beruházással  kapcsolatban  tájékoztatja  a  testületet, 
elmondja, hogy a KEOP-os pályázat ellenőrzése ma volt, mindent rendben találtak. 

A képviselőtestület a tájékoztatást egyhangúlag tudomásul vette. 

Márok Csaba     polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén, az ülést bezárta.

K.m.f.

Dr. Woth László Márok Csaba
       jegyző polgármester
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